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     Protokół Nr 335/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 28 czerwca 2023 roku 

w auli Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu  

ul. Za Bramką 8, 74-300 Myślibórz 
 

O godzinie 12:30  Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

4. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2023 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wszczęcia uproszczonej 

procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Dni Morza  

w Oborzanach”. 

7. Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu marki Mazda 626, którego zgodnie  

z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stał się własnością Powiatu 

Myśliborskiego. 

8. Zapoznanie się z pismem Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 27.06.2023. 

znak EDR.4323.12.2023.EDO w sprawie konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora nowo powstałej jednostki Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 
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 Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany planu finansowego 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że jest to uchwała wykonawcza 

po odbytej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 334/1208/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie 

zmiany planu finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2023 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku 

z dnia 22.06.2023r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2023 rok 

polegających na przesunięciu środków finansowych w kwocie 23 175,62 zł w celu zapewnienia 

środków na wkład własny w związku z realizacją zadania w ramach Priorytetu 3 „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025” oraz w celu zapewnienia środków na 

zapłatę podatku od nieruchomości do końca 2023 roku i w celu zapewnienia środków na 

ubezpieczenia społeczne pracowników oraz wypłatę zasiłków chorobowych. 

(Wniosek  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 
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Zawnioskowała o ujęcie w projekcie uchwały wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku z dnia 22.06.2023r. o dokonanie zmian w planie finansowym 

jednostki na 2023 rok rozpatrzonego przez Zarząd Powiatu. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na uwzględnienie w projekcie uchwały dodatkowego wniosku 

rozpatrzonego przez Zarząd Powiatu i tym samym podjął uchwałę Nr 334/1209/2023 z dnia 

28 czerwca 2023 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany 

planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wszczęcia uproszczonej 

procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Dni Morza  

w Oborzanach”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry  

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on wszczęcia 

uproszczonej procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Dni Morza  

w Oborzanach”. Wyjaśnił, że wpłynęła do tut. Urzędu oferta Stowarzyszenia „ART – FORUM” 

siedzibą w Dębnie dot. realizacji zadania publicznego pn. „Dni Morza w Oborzanach” z zakresu 

kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego.  

Oferta dotyczy przyznania dotacji w kwocie 3.000,00 zł w trybie uproszczonym,                                 

z pominięciem otwartego konkursu ofert.  

Złożył wyjaśnienia dotyczące organizacji przedmiotowego wydarzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 334/1210/2023 z dnia 28 czerwca 2023 roku w sprawie 

wszczęcia uproszczonej procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Dni 

Morza w Oborzanach”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu marki Mazda 626, którego zgodnie  

z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stał się własnością Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie demontażu przedmiotowego pojazdu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Ad. 8 

Zapoznanie się z pismem Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 27.06.2023. 

znak EDR.4323.12.2023.EDO w sprawie konkursu na kandydata na stanowisko 

dyrektora nowo powstałej jednostki Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odczytał przedmiotowe pismo, w którym informuję, się że do konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora nowo powstającej jednostki – Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii  

w Myśliborzu, ul. Marcinkowskiego 10, nie wpłynęła żadna oferta. W tej sytuacji organ 

prowadzący (Zarząd Powiatu) na podstawie art. 63 ust. 12 ustawy Prawo oświatowe 

powierza stanowisko ustalonemu w porozumieniu z Kuratorem Oświaty kandydatowi. 

Jednocześnie Naczelnik sygnalizuje, że sprawy związane z organizacją pracy placówki  

tj. rekrutacja uczniów/wychowanków, przyjmowanie podań o pracę w placówce (lipiec-

sierpień 2023 r.), prowadzić będzie Wydział EDR, o czym planuje się poinformować 

potencjalnych uczestników procesu na stronie internetowej BIP Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi dotyczące przedmiotowego pisma. Wskazała, że nie ma kandydatów zatem 

proces rekrutacji został zamknięty. Przekazała, iż uważa, że powinien być rozpisany nowy 

konkurs, a powierzenie wszystkich czynności związanych z utworzeniem, realizacją zadań 

powinno być powierzone osobie w uzgodnieniu z kuratorium do momentu wyłonienia 

dyrektora w trybie konkursowym.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał jaka jest procedura? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała, że art. 63 ust. 12 ustawy Prawo oświatowe wskazuje, iż w sytuacji kiedy 

konkurs nie został rozstrzygnięty i nie pojawił się żaden kandydat organ prowadzący powierza 

stanowisko ustalonemu w porozumieniu z Kuratorem Oświaty kandydatowi, dlatego też nie 

rozpisujemy nowego konkursu. Przekazała, że temat ten był konsultowany z radcą prawnym 

Starostwa Powiatowego.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, co stoi na przeszkodzie żeby ogłosić konkurs? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że ten przepis stoi na przeszkodzie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy został wyłoniony kandydat do powierzenia obowiązków dyrektora placówki? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że Zarząd Powiatu może wskazać taką osobę. Dlatego też wskazano, w piśmie 

iż potencjalni kandydaci będą mogli składać podania.   
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, komu będzie zatem powierzone stanowisko dyrektora jednostki? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że na razie nie mamy kandydata na to stanowisko, oczekuje się na decyzję 

Zarządu Powiatu w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że jest procedura i należy ją wskazać, od dawna wiadomym jest, że podania można 

składać do organu, już dawno powinna być informacja w tej sprawie. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Wskazała na możliwość zorganizowania spotkania z potencjalnymi kandydatami na stanowisko 

dyrektora.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odczytała obowiązujący przepis i zgodziła się z tym, stanowiskiem.   

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Wskazała, że decyzja dziś nie musi być podjęta. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na czas, należy pamiętać o konieczności organizacji placówki, zatem należy 

się pośpieszyć. Zauważyła, że okres wakacyjny jest zbyt krótkim okresem, jednostka musi 

ruszyć od 1 września. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała o działaniach jakie są prowadzone z Centrum Usług Wspólnych.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że przedstawione pismo jest zatem pismem informującym. Poprosiła o poszerzenie 

informacji, o to gdzie i do kogo należy składać podania, informacje i zapytania dotyczące nowej 

placówki, powinno to zostać umieszczone na stronie internetowej Powiatu. Zauważyła, że  

w piśmie wskazano jedynie BIP, poinformowała, iż oczekuje, że informacje pojawią się na 

stronie internetowej.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o spotkaniu, w którym uczestniczył, na którym poruszono temat Renic  

i przesłuchań prokuratorskich w kwestii Para Familii. 

  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że jest to osobny temat, są to sprawy z zupełnie innego oskarżenia. Na dzień 

dzisiejszy, jeżeli chodzi o prowadzenie postępowania, które było wszczęte zaraz po 

niechlubnych decyzjach Ministra i prokuratora, nie ma aktów oskarżenia, nikt ich nie dostał  

i nic się nie dzieje w tej sprawie. To o czym Starostwa wspomina dotyczy Instytucji Para 

Familia.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o osoby jakie zostały zatrzymane? 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że jest to zupełnie inne postępowanie. Przekazała, że o tym postępowaniu,  

o które pyta Członek Zarządu nie wypowie się.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył jedynie, że temat Renic był poruszany na odbytym spotkaniu, wskazywano że jest to 

sprawa polityczna.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odczytała treść art. 63 ust. 12 ustawy Prawo oświatowe: „Jeżeli do konkursu nie zgłosi się 

żaden kandydat albo w wyniku konkursu nie wyłoniono kandydata, organ prowadzący 

powierza to stanowisko ustalonemu, w porozumieniu z organem sprawującym nadzór 

pedagogiczny, kandydatowi, po zasięgnięciu opinii rady szkoły lub placówki i rady 

pedagogicznej”. 

Zwróciła uwagę, że problemem może jedynie być to, że jeżeli zostanie wskazany kandydat  

i nie zostanie on zaakceptowany to będzie konieczność przeprowadzenia innej procedury. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała, że Kurator nie może wnieść uwag do nie merytorycznych kwestii, będzie to 

wymagało uzasadnienia. Zaproponowała spotkanie z kandydatami, decyzja w tej sprawie 

należy do Zarządu Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, kiedy? Zauważyła, że możemy powierzyć stanowisko danej osobie, dlaczego mamy 

powierzyć je tym osobom, które będą składały podania? Stanowisko może być powierzone 

osobie, która będzie spełniać warunki. Poprosiła, aby w nawiązaniu do przytoczonego przepisu 

i w tej szczególnej sytuacji, kiedy jest to powołanie nowej placówki o oficjalne zadanie pytania 

do Kuratorium Oświaty, czy można ogłosić ponownie konkurs na kandydata na stanowisko 

dyrektora. Zauważyła, że przytoczony artykuł dotyczy głównie jednostek już funkcjonujących. 

Przekazała, że uważa, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby ogłosić nowy konkurs. Poprosiła 

również o uzyskanie opinii Kancelarii Prawnej w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wystąpienie o opinię prawną i z zapytaniem do Kuratorium jaki jest tryb 

postępowania w przedmiotowej sytuacji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile trwa procedura konkursowa? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że 1,5 miesiąca. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie zdąży się w takim wypadku.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że wskazała, iż należy ogłosić drugi nabór na dyrektora placówki, powierzyć osobie 

pełnienie obowiązków i dokonania tych czynności związanych z uruchomieniem placówki do 

momentu wyłonienia dyrektora w drodze konkursu. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że należy znaleźć dobrego kandydata, który będzie chciał organizować placówkę. 

Zwróciła uwagę na okres czasu jaki jest potrzebny na organizację nowej jednostki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

Jednocześnie poproszono o wystąpienie o opinię prawną do Kancelarii Prawnej oraz  

z zapytaniem do Kuratorium Oświaty w Szczecinie w sprawie możliwości ogłoszenia 

kolejnego konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora nowo powstałej jednostki 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu i przedstawienia procedury z tym 

związanej. 

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat dotyczący informowania radnych o inwestycjach drogowych. Wskazał, na 

kwestię rozpatrzenia petycji. Zapytał o powiadomienie radnych w tym zakresie. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że tematy te były omawiane na posiedzeniach stałych Komisji Rady Powiatu. 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Przekazała, że projekty uchwał w sprawie rozpatrzenia petycji były przekazane radnym Rady 

Powiatu wraz z materiałami pod obrady sesji Rady Powiatu. 

 

2. Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wniosek o niezwłoczne przekazywanie informacji dla Członków Zarządu Powiatu  

o uruchomionych konkursach i naborach na wszelkiego rodzaju dofinansowania zadań.   

 

3. Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy wpłynęła informacja na temat subwencji uzupełniającej? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma informacji w tej sprawie. Na stronie z jednego z województw jest 

możliwość wyliczenia jej wysokości, każdy z powiatów sam dokonuje wyliczeń. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy Skarbnik dokonała takiej symulacji i obliczeń? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nie dokonywała przeliczeń w tym zakresie. Nie posiada oficjalnych 

informacji w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, iż zapytała o symulację. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że nieoficjalnie będzie to kwota 4,5 mln zł. 
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4. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o rozpatrzenie złożonego przez niego wniosku w dniu 17.01.2023r. w sprawie 

likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu i CKZ? Poprosił o informacje w tej 

sprawie. Odniósł się do sprawy związanej z utworzeniem MOS w Myśliborzu. 

 

5. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił o przekazanie radnym Rady Powiatu tabeli zawierającej wykaz zakończonych  

i rozpoczętych inwestycji drogowych w latach 2018-2023. 

(Wykaz stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 
 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:03 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu 

 

…………………………… 

 

 

 


